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Pani 

Magdalena Kisiel 

Radna Rady Miejskiej  

w Szydłowcu  

 

 

Odpowiedzi na interpelacje z dnia 28.06.2024 r.1 

 

TREŚĆ INTERPELACJI: 

Działając na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz.U. 2024.609) proszę o udzielenie informacji dlaczego wzdłuż ul. Warszawskiej  

i ul. Krakowskiej w Szydłowcu nie są koszone pobocza i rowy. Do zarządcy drogi należy 

między innymi utrzymanie zieleni przydrożnej. 

 

ODPOWIEDŹ: 

Informuję, ze działki stanowiące ulice Warszawską i Krakowską są własnością Skarbu 

Państwa i pozostają w trwałym zarządzie Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

Oddział w Warszawie. Nadto należy podkreślić, że Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych  

i Autostrad wykonała inwestycję pn.: „Budowa drogi krajowej nr S7 o parametrach drogi 

ekspresowej na odcinku koniec obwodnicy Radomia – granica województwa mazowieckiego” 

na terenie Miasta i Gminy Szydłowiec, a przedmiotowe działki - ulice stanowią nowo 

wybudowane odcinki dróg serwisowych i znajdują się w pasie drogowym drogi krajowej S7. 

Gmina Szydłowiec, nie będąc właścicielem nieruchomości – działek, na których znajdują się 

drogi serwisowe S7 - ul. Krakowska i ul. Warszawska – ani nie będąc zarządcą tych dróg, nie 

może podejmować działań wymienionych w Pani interpelacji, ani wydatkować środków 

publicznych na ten cel, gdyż jest to sprzeczne z ustawą o finansach publicznych, pomimo 

tego, że popiera wszelkie inicjatywy gospodarcze podejmowane na jej terenie, mające 

poprawić byt i komfort życia jej mieszkańców.  

Urząd Miejski w Szydłowcu wielokrotnie występował z pismami do Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad w sprawie utrzymania dróg serwisowych, przeprowadzono 

również szereg spotkań w tej sprawie. W ostatnim spotkaniu, które miało miejsce 27 maja b.r. 

w Ministerstwie Infrastruktury uczestniczył m. in. nowy Dyrektor GDDKiA Paweł Woźniak, 

który zapoznał się ze sprawą. Nie mniej jednak póki co nie ma żadnych rozstrzygnięć w tej 

sprawie. 

 

Z poważaniem 

Z up. BURMISTRZA 

/-/ 

Dorota Kubiś 

Sekretarz Gminy 

Do wiadomości: 

Rada Miejska w Szydłowcu 

 
1 Data przekazania interpelacji Burmistrzowi Szydłowca: 02.07.2024 r. 


